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Abstract (en)
[origin: US4557521A] In this chair a rounded spring element (128) formed with substantially U-shaped cross-section is provided which comprises
parallel legs and with which a seat area (130) and/or a back (142) can be integrated. The spring element consists of plastic and is made single-
walled in the curvature region, then dividing in the direction of the seat area and the back into a double-walled form. For reinforcement, ribs (148)
may also be provided. At the lower side of the seat area and the double-walled portion of the spring region (128) an integrated socket for a support
frame is formed. On the seat area (130) a cushion (174) may be secured with the aid of a stirrup member (136) driven into sockets (140) and
comprising wood or steel tube or integral foam. The back consists for example of a cushion support (142) to which a cushion (144) is secured via a
stirrup member (146) driven into sockets (152) on the spring region. It is possible to make the spring region (128), seat area ( 130) and back (142)
from uniform material. Arm rests may be secured to the stirrup members of the cushions.

Abstract (de)
Bei diesem Sitzmöbel ist ein im Querschnitt etwa U-förmig ausgebildetes, ausgerundetes Federungselement (128) mit parallelen Schenkeln
vorgesehen, an dem eine Sitzfläche (130) und/oder eine Rückenlehne (142) integriert sein kann. Das Federungselement besteht aus einem
Kunststoff und ist im Krümmungsbereich einwandig ausgebildet und spaltet sich in Richtung der Sitzfläche und der Rückenlehne doppelwandig
auf. Zur Verstärkung können dabei noch Rippen (148) vorgesehen sein. An der Unterseite der Sitzfläche und des doppelwandigen Abschnitts des
Federungsbereichs (128) ist eine integrierte Aufnahme für ein Traggestell ausgebildet. Auf der Sitzfläche (130) kann ein Polster (174) mit Hilfe
eines in Aufnahmetüllen (140) eingeschlagenen Bügels (136) aus Holz oder Stahlrohr oder Integralschaum befestigt werden. Die Rückenlehne
besteht beispielsweise aus einem Polsterträger (142), an dem ein Polster (144) über einen in Aufnahmetüllen (152) an dem Federungsbereich
eingeschlagenen Bügel (146) befestigt wird. Es ist möglich, Federungsbereich (128), Sitzfläche (130) und Rückenlehne (142) materialeinheitlich
auszubilden. An den Bügeln der Polster können Armlehnen befestigt werden.
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